
1 
 

 
 

Proces – verbal 
încheiat azi 27.09.2022  cu ocazia şedinţei ordinare  

a  Consiliului  local  Icoana 
 
 

 La şedinţă participă un numar de 11 consilieri locali. D-ul secretar general Nicolaita Viorel citeste 
procesul-verbal al sedintei anterioare .  
 Supus la vot, procesul-verbal al sedintei anterioare se aproba  in unanimitate . 

D-na primar supune la vot ordinea de zi  mentionata in convocatorul nr.  1802/21.09.2022,  se aproba  
     in unanimitate .  
 Se trece la pct. 1 de pe ordinea de zi : 
                1. Proiect de hotărâre cu privire la alegerea presedintelui de sedinta     

D-ul Mihai Nelu il propune ca presedinte de sedinta pe d-ul Popa Liviu. Se aproba cu unanimitate de 
voturi, astfel fiind adoptata hotararea nr. 26 . 

D-ul presedinte Popa Liviu citeste ordinea de zi : 
                1. Proiect de hotărâre cu privire la alegerea presedintelui de sedinta     
               2. Proiect de hotărâre cu privire la rectificarea bugetului local de venituri si cheltuieli si validarea  
                   modificarii bugetului local efectuata prin dispozitia ordonatorului  principal de credite 

   3. Proiect de hotărâre cu privire la desemnarea reprezentantului C.L. Icoana în Consiliul de  
       Administrație al Școlii Gimnaziale Comuna Icoana in anul scolar  2022-2023        

               4 . Întrebări, interpelări, petiţii . 
            D-ul presedinte Popa Liviu citeste pct. 2 de pe ordinea de zi : 
                2. Proiect de hotărâre cu privire la rectificarea bugetului local de venituri si cheltuieli si validarea  
                   modificarii bugetului local efectuata prin dispozitia ordonatorului  principal de credite 

D-ul Matei Florin – de la ultima intalnire s-au efectuat 2 rectificari prin dispozitia primarului (DP nr. 
151/04.08.2022 si DP nr. 158/13.09.2022). Explica rectificarile respective . 

- Am considerat sa transferam cei 30000 lei pentru plata facturilor emise pe institutie pentru 
salubritate 

- A venit fisa cu sume din TVA, s-a suplimentat cu 22000 lei, i-am dus la cap. 51.01.03.20.01.30 
Se supune la vot punctul 2 de pe ordinea de zi, se aproba cu unanimitate de voturi, astfel fiind  

     adoptata hotararea nr. 27 . 
     D-ul presedinte Popa Liviu citeste pct. 3 de pe ordinea de zi : 

     3. Proiect de hotărâre cu privire la desemnarea reprezentantului C.L. Icoana în Consiliul de  
       Administrație al Școlii Gimnaziale Comuna Icoana in anul scolar  2022-2023        
D-na primar – avem o adresa de la Scoala Icoana, ne cer desemnarea unui reprezentant in CA al 

scolii 
- Ar fi buna o persoana cu copil la scoala 

D-ul Stavre Cristea il propune pe d-ul Popa Liviu, se aproba in unanimitate . 
Supus la vot, punctul 3 de pe ordinea de zi, cu d-ul Popa Liviu reprezentant al CL Icoana in CA al 

Scolii Icoana, se aproba cu unanimitate de voturi, astfel fiind adoptata hotararea nr. 28 . 

      D-ul presedinte Popa Liviu citeste punctul 4 de pe ordinea de zi : 
4. Întrebări, interpelări, petiţii . 
D-ul Perieteanu Gheorghe – la sedinta anterioara am cerut sa vina cu documentele pentru baza 

sportiva 
- Intreaba cetatenii daca d-ul Scarlat Virgil mai lucreaza in primarie, ca nu-l gasesc acolo 
D-na primar – a avut multe masuratori in ultima perioada 
D-ul Perieteanu Gheorghe – d-ul Zaharia C-tin a stat mult timp fara apa si spune ca a fost intrebat cu 

cine este acum 
D-na primar – am avut 18 interventii la acea conducta, am inlocuit-o, nu mai sunt probleme 
- Cea montata pe vremea d-lui Perieteanu nu era buna, aveam spargeri mereu 
- Nepotul d- lui Zaharia a facut si o petitie inflorita la Prefectura 
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D-ul Perieteanu Gheorghe – lucrarea a fost facuta de Zeus SA, firma specializata 
D-ul Scarlat Virgil, cons. sup. in cadrul comp. Agricol apare in sala de sedinta . 
D-na primar- terenurile ca acela apartin UAT-urilor, categoria difera, fiind padure nu trebuia 

modificata 
D-ul Scarlat Virgil  da citire documentelor – posesor CL Icoana, categorie padure, 9,3 ha padure, P 

1192-padure  
D-ul Scarlat Virgil   - conform Codului silvic padurile sunt in domeniul silvic national, la 01 ian 

1990, fac parte din fondul silvic national 
D-ul Perieteanu Gheorghe – sa inteleg ca terenul de fotbal nu ne apartine? 
D-na primar – se administreaza conform Codului silvic 
D-ul Scarlat Virgil   - este necesara, obligatorie, respectarea amenajamentelor silvice 
D-ul Miu Valentin – s-a discutat sa se protejeze acolo putin terenul, asta este ideea 
D-na primar – s-au furat plasele in anul urmator montarii lor, conform procesului-verbal de la politie 
- Am pus plasa din banii mei in spatele portilor de fotbal 
D-ul Perieteanu Gheorghe – ce atributii mai aveti d-le secretar ? 
D-ul secretar general – art. 243 Cod administrativ 
D-ul Perieteanu Gheorghe – vad ca ati angajat consilieri, ce fac, cu ce se ocupa? Sunt la maxim 

incadrati  
D-ul secretar general – sunt incepatori, debutant, asistent, asa au fost posturile    
Drept pentru care am incheiat prezentul proces-verbal .   
 
 

        Preşedinte ,              Întocmit , 
       Popa Liviu                                        Secretar general    
                                                                                             Nicolăiţă  Viorel 


